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Päevakord 

1. Õppekavad ja lõiming, Hilde Kurg. 

2. Lapsevanema kiri, kommenteerib Marjana Prii. 

3. Kodukord, lühendatud versioon päeviku vahele. 

4. Jooksvad küsimused. 

 

1. Õppekavad ja lõiming, Hilde Kurg. 

Õppekavad on uuendamisel, väga suuri muutusi ei tule ja lähtume riiklikust 

õppekavast. Põhikooli osas on kool seisukohal, et ei mahu enam tunniplaani vaba 

valikaineid, neid saab võtta vaid lapse enda vabast ajast ja vastavalt soovile.  

 

Koit Kelder: õppeainete lõiming, kus ja millal see toimub ning kuidas seda 

planeeritakse? 

Ainekavade raames lõimitakse tunde, leitakse punkt, kus on võimalik aineid omavahel 

lõimida. Lõiming tekib õpetajate omavahelise koostöö läbi, mille tulemusena luuakse 

tervikpilt. Toimivad koolis hästi õppekäigud. Ainekavade lõiming sõltub õpetaja 

pädevusest ja oskusest seda presenteerida. Seda planeeritakse ajaliselt ja koostatakse 

vastav tegevuskava. 

Regina Suik: kas kool rakendab ka projektõpet? 

Hilde Kurg: Varem on seda tehtud rohkem aga nüüd enam väga ei kasutata.  

Regina Suik: huvikoolid on huvitatud lõimingust. Integreerida üldhariduskoolide 

õppekavasse huviharidus. 

Hilde Kurg: Muusika õppekavasse juba viiakse sisse vastab muudatus. Kool on 

seisukohal, et kui põhikoolis kasutatakse võimalust ja võetakse väljas poolt kooli 

kursus või täiendkoolitus, siis lapsevanemad peavad ise sellest kooli teada andma.  

Õilme Salumäe: koostöö peab olema mõlemapoolne, seega peavad olema kõik 

osapooled teadlikud erinevatest võimalustest. Info võiks liikuda mõlemat pidi.  



Hilde Kurg jätkab gümnaasiumi osa valikkursuste tutvustamist, õppekavas on kolm 

lisakursust, 12 valikkursust ning Sisekaitseakadeemia on laiendanud õppekava kahe 

kursuse võrra. Õpilaste poolt on tehtud erinevaid ettepanekuid lisakursuste osas.  

 

2. Lapsevanema kiri, kommenteerib Marjana Prii. 

Klassis toimus hääletus ühe klassikaaslase mitte osalemise kohta klassireisil. Lapsevanem 

saatis kirja ja kool ei vastanud ning seejärel saatis täiendava kirja uuesti nii kooli kui ka 

hoolekogu esimehele.  

Marjana Prii kommentaar: tänaseks on kirjale vastatud ja leitud lahendus. Probleem on 

juba olnud õhus mõnda aega, räägitakse klassijuhatajaga. Koolil on vastamiseks aega 

ametlikult 30 päeva.   

3. Kodukord lühendatud versioon päeviku vahele. 

Algklassi õpetajad on selle koostanud koos lastega ning heaks kiitnud. Laps ja lapsevanem 

kinnitab allkirjaga, et on tutvunud kodukorraga. 

 

4.  Jooksvad küsimuised. 

Koit Kelder: millal tulevad Känguru tulemused, muud on koolid on juba kätte saanud? 

Marjana Prii: koolil ei ole veel tulemusi. Uurida aineõpetajalt. Tunnistused jagatakse 

õppeaasta lõpus aktusel. 

 

Koit Kelder: toidu teemad ja söökla. 

Vahepeal oli probleem, et ei saa kõhtu täis. Paluti lastel juurde küsida, nüüd on tekkinud 

olukord, kus juurde küsimusel serveerivad kokad suurema portsu kui ennem. Tekib 

olukord, kus lapsed ei jaksa seda enam ära süüa. Ehk on tegu vaid suhtumisega. 

Teine valik saab väga tihti otsa juba esimesel söögivahetunnil. Üldjoontes on toit ja 

töökorraldus sööklas paranenud. 

Saaremaa Vallavalitsusest Rita Reemann on teinud söökla kohta kokkuvõtte. Menüü 

analüüsiga alustatakse sügisel.  

 

Koit Kelder: sügisene hoolekogu koosseis, igast klassist on esindaja. Kohustust ei saa 

panna aga see on võimalus, otsuse peab tegema nüüd kevade. 

Kerli Teesalu: kuidas läks noortelinnaku üritus? 

Vastas Regina Suik: üritus läks väga hästi, osavallakogu esindajad olid üllatunud 

piirkonna võimaluste osas ning tegid ettepaneku selliseid üritusi regulaarselt korraldama 

hakata.  

 



OTSUSTATI 

1. Hilde Kurg: tuuakse projektõpe uuesti päevakorda, kool annab teada, et ka 

põhikooli osas on võimalik õpilasel võtta lisakursuseid väljaspoolt kooli.  

2. Hoolekogu kooseisu muutmine toimub lähiajal veebikoosolekuna. 

 

 

 

 

Koosoleku juhataja      Protokollija  
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